



Dentons Canada LLP / University of Ottawa 24th Annual Negotiation Competition

October 19, 2023 | 6:15pm EST

Details: Students are invited to participate in the 24th Annual Dentons Canada LLP / University of Ottawa Negotiation Competition to be held in person. In teams of two, students will hone their negotiation strategy and preparation skills with the aim of achieving a resolution to a complex problem that satisfies the needs of their client. Participants will be assessed on their demonstration of good lawyering skills and will have an opportunity to get feedback on their performance from Dentons' lawyers and faculty judges. The winning team in this competition will qualify as the University of Ottawa's entrant for the Canadian National Competition, which will be held in early 2024.

Please note that negotiations are held in English only and the materials will be provided in English only.

An information session will be held virtually on **Wednesday, September 20, 2023 at 1:00 – 1:30 pm** via [Zoom](#). If you have any questions regarding this session, please contact [Natalia Lyasheva](#), Student Coordinator at Dentons Canada.

Registration will take place via a portal <https://publisher.dentons.com/experience/negotiation> starting on Tuesday, September 26, 2023 at 9:00am and closing on Friday, September 29, 2022 at 4:00 p.m.

Further information will be circulated broadly, but please reach out to [Natalia Lyasheva](#) from Dentons with any questions regarding the competition.

Dentons Canada LLP / Université d'Ottawa 24e Concours annuel de négociation

19 octobre 2023 | 18 h 15 EST

Détails: Les étudiants sont invités à participer au 24e concours annuel de négociation de Dentons Canada S.E.N.C.R.L. / Université d'Ottawa qui se tiendra en personne. En équipes de deux, les étudiants affineront leur stratégie de négociation et leurs compétences de préparation dans le but de parvenir à une résolution d'un problème complexe qui répond aux besoins de leur client. Les participants seront évalués sur leur démonstration de bonnes compétences en droit et auront l'occasion d'obtenir des commentaires sur leur performance des avocats et des juges de faculté de Dentons. L'équipe gagnante de ce concours se qualifiera en tant que participant de l'Université d'Ottawa au Concours national canadien, qui aura lieu au début de 2024.

Veillez noter que les négociations se déroulent en anglais uniquement et que les documents seront fournis en anglais uniquement.

Une séance d'information aura lieu virtuellement le mercredi, 20 septembre 2023 à 1h via [Zoom](#). Si vous avez des questions concernant cette session, veuillez contacter [Natalia Lyasheva](#), coordonnatrice étudiante chez Dentons Canada.

L'inscription se fera via un portail <https://publisher.dentons.com/experience/negotiation> à compter du mardi 26 septembre 2023 à 9h00 et se clôturant le vendredi 29 septembre 2023 à 16h00.

De plus amples informations seront diffusées largement, mais veuillez contacter [Natalia Lyasheva](#) chez Dentons pour toute question concernant le concours.